
 
 

 
 

Styrelsens förslag om fortsatta diskussioner med SPF Bräkne-Hoby 
avseende gemensam styrelse 

 

Diskussioner har under 2018 förekommit med SPF Bräkne-Hoby om att ha samma 
styrelse till båda föreningarna.  

Samordningen planerades enligt följande: 

 Gemensam styrelse 
 Varje förening behåller egen ekonomi 
 Varje förening ska ha egen verksamhet 

Ärendet lades ned efter att SPF Bräkne-Hobys styrelse meddelat att man inte längre 
var intresserade. 

Vid SPF Bräkne-Hobys årsstämma 190212 röstade medlemmarna för en fortsatt 
utredning. 

 

Vårt förslag är att mötet ger styrelsen i uppdrag att fortsätta förhandlingar med 
SPF Bräkne-Hoby om de kommer med ny förfrågan om samordning avseende 
gemensam styrelse. 


